
Notulen:  Ledenvergadering Haarts Belang (2020, 2021 en 2022) 
8 september 2022  

Locatie: De Ringkamp 
Aanwezig:    37 personen 
 
 
 

1. Gerard te Hennepe opent de vergadering en heet iedereen welkom, in het bijzonder 
wethouder Ted Kok. 

2. Mededelingen: Naast Ted Kok was ook wehouder Erik Groters uitgenodigd, maar is voor deze 
avond helaas verhinderd. 

3. Presentatie jaarverslag van de afgelopen 3 jaar: 
Een presentatie met o.a. de volgende onderwerpen:  

- Haart viert vrijheid; Haarts belang heeft meegewerkt aan het realiseren van een 
bevrijdingskrant 

- Tas van de Haart; nieuwe bewoners van de Haart krijgen een tas aangeboden, 
met info van Haartse bedrijven verenigingen of organisaties 

- Akkerranden; 30.000m² 
- Platform Aalten = Aaltense belangenverenigingen (zoals Haarts Belang) en 

buurthuizen ( zoals de Ringkamp) in 1 club 
- Rabo clubsupport; ook op Haarts Belang kan worden gestemt 
- Glasvezel; in 2019 waren er nog grijze gebieden (aansluitingen van kabel, werden 

uitgesloten). Inmiddels is iedereen aangesloten die dat wil 
- Kleuverspad; was 30 jaar geleden al actueel!, nu nog steeds 
- Motie N319 
- Uitbreiding de Ringkamp 
- Bouwkavels te koop; dat was in 2019 nog een hot item, 2022 staat het Haartse 

bos vol 
- Verkeersveiligheid op de Haart 

4. Vaststellen notulen 14 maart 2019, zijn te download via 222.haart-info.nl en worden zonder 
opmerkingen vastgesteld.  

5. Financieel verslag door de penningmeester. In 2019 is er nog ledengeld opgehaald, de eerste 
volgende keer zal waarschijnlijk weer in 2023 zijn. 

6. Kascontrole is gedaan door Bert Stoel en Henk Nijkamp, zij hadden geen opmerkingen.  
Bert Stoel was voor de 2e keer en zal worden opgevolgd door Telina  Eenkhoorn. 

7. Bestuursverkiezingen: 
Bert Mateman, Gerard te Hennepe en Han Langeler zijn aftredend en herkiesbaar. 
Ellen Kobus en Ewald Harmsen zijn aftredend en niet herkiesbaar. 
Ewald en Ellen worden beide bedankt door Gerard voor hun inzet en krijgen een pakket 
overhandigd. 
Het bestuur draagt Manon Rutgers en Marieke Hijink voor als nieuwe bestuursleden 
Er zijn geen tegenkandidaten aangedragen.  

8. Rondvraag: 
- Vraag van Rusty Saalmink: wanneer komt de reanimatie cursus weer? Is meestal 

in febr./mrt, maar over het algemeen is deze vol met de vaste cursisten, wel kan 
men zich aanmelden bij het Haarts Belang of Figulus, en zal er worden gekeken 
over er via het Platform een plek vrij is. 

- Verdere vragen komen aan de orde na de pauze 
9. Sluiting van de vergadering van het Haarts Belang. 

 
PAUZE  
 



In gesprek met wethouder Ted Kok: 
1. Spoorwegovergang Kleuverspad: - bestemmingsplan is gewijzigd, het werk is 

aanbesteedt aan Hoftijzer, week 38 wordt begonnen met de werkzaamheden, plan is dat 
het klaar is voor 1 november 2022. 

- Opmerking Bert Lensink: Voor de 1e week van augustus zouden de 
grondeigenaren betaald zijn, dat is tot nu toe nog niet gebeurd, de kerk (ook 
grondeigenaar) heeft aangegeven dat er niet kan worden begonnen als het nog 
niet is betaald. Ted Kok gaat hier achter aan en zal vervolgens weer contact 
opnemen. Wordt vervolgd. 

 
2. N318 motie door o.a. het CDA; Verbreden van het fietspad tot aan de Tolhuisweg kon 

niet omdat de brug dan niet aan kon, maar later moest de brug toch onderhouden 
worden. Ted Kok: De provincie wil de tractoren af van de N318, verbreden van het 
fietspad zou daarom perfect zijn. 

 
3. Uitbreiding de Ringkamp:  

Bert Mateman laat een filmpje zien van de uitbreiding van de berging en stuk voor de 
Ringkamp- het geeft meer daglicht , vooraanzicht vooral met glas en zonnepanelen. 

  Financiële ondersteuning van de gemeente? 
 Ted Kok: de gemeente heeft net de begroting vastgelegd voor 2023, daarin staat o.a.  

Dat de gemeente geld wil reserveren voor de toekomst visie van een aantal    
buurthuizen, waaronder de Ringkamp. De hele begroting is te vinden op de website 
van de gemeente. 
Opmerkingen  Bert Stoel: de voorkant van glas wordt een schuifpui, zodat de de tent 
(een stukje) in de aanbouw staat. 
Is er een kostenraming? Dit is nog te vroeg, omdat de eerste tekening maar een 
voorzet is en nog niets vaststaat. 
Zijn er nog tips van de leden?  
Jaap Kuijt; om extra geld te genereren is er een mogelijkheid om feestjes te houden 
in het gebouw?: bestuur werkt bewust met vrijwilligers en er is geen horeca, dat is 
jaren geleden zo besloten,  andere buurtschappen, met horeca besteming hebben 
problemen om beheerders te krijgen en te houden.  Opmerking Ted Kok: om een 
horeca bestemming er op te krijgen, heb je een hele andere vergunning nodig, met 
ook meer eisen en regels. Een horeca bestemming is daarom voor de Ringkamp niet 
van toepassing. 
Plan werkgroep uitbreiding de Ringkamp; Robert Ebbers: plan is ingediend bij de 
gemeente,  Simone Lammers heeft dit voorgelegd, zij zal hierop nog terugkomen. 
Leader Achterhoek Subsidie uitvoering projecten (stimuleert de leefbaarheid op het 
platteland); is weer opengesteld, hier zou ook dit plan onder kunnen vallen, wel 
komen er nieuwe voorwaarden. 

4. Bouwkavels: Haartse bos is vol, maar worden er nog bouwkavels gezocht op de Haart? 
Om de Haart Leefbaar te houden is dit zeker nodig. 
Ted Kok: er zijn nu meer mogelijkheden voor woningen; door woningsplitsing,  
sloop m² in ruil voor woningbouw, op erf of in bestaand gebouw, bouw een Tiny house 
voor kind of ouder; =tijdelijk, max 15 jr, daarna recreatiewoning? 
In november 2021 is een strategische woningbouwplanning vastgesteld; 1050 woningen 
erbij in de komende 10 jr verdeeld over de gemeente. 
Vraag Jaap Kuijt: waarom tiny house max 15 jr? Ted Kok: - jongeren hebben nu moeite 
om een woning te kunnen bouwen, over 10-15 jr is er misschien een hele andere situatie 



Mantelzorg woningen; vergunningsvrij, alleen als er een indicatie is. Ted Kok: concept 
van notitie: mantelzorgwoning zonder indicatie moet regionaal Achterhoek mogelijk zijn. 
Ted Kok dorpsvisie: IJzerlo en Lintelo hebben dat gehad, is misschien voor de Haart ook 
een idee? Bestuur: plan voor dorpsvisie duurt ongeveer 1.5 jr, zou plan uitbreiding 
vertragen. 

5. Verkeersveiligheid op de Haart:  
-Wegversmallingen Haartseweg; in plaats van veiligheid, geeft het juist een onveilig 
gevoel, op het moment dat een auto en fietser elkaar kruisen of paseren, komen ze te 
dicht bij elkaar… het fietspad zou op dat punt meer de berm in moeten, ook is het 
fietspad in het najaar glad door bladeren. 
Ted zal dit doorgeven aan Erik Groters. Haarts belang zal een afspraak maken voor een 
overleg met Erik. 
Jan Assink: kunnen de bermen weer wat meer worden gemaaid? In kader van 
biodiversiteit wordt er minder gemaaid, bij gevaarlijke situaties kan dit gemeld worden 
bij de gemeente.  
Wim Prinsen: hoe lang krijg je de tijd om zonnepanelen op perceel te leggen? Ted: 
volgens de wet is de vergunning tot realisatie een half jaar geldig, maar de gemeente 
gaat hier niet op handhaven. 
Ruben Wikkerink: vraag van de school: kleinschaligheid subsidie wordt doorgezet: 
Molenveld doet aan bewegendonderwijs, heeft hiervoor geld nodig, heeft de gemeente 
hiervoor een potje? Ted: Dit kun je bij Julia ten Dolle of Hans te Lindert informeren. 
 
Haarts Belang zal met de gemeente een afspraak maken om in het jaarlijks overleg met 
de punten aan te dragen die deze avond zijn besproken en wat er verder speelt. 
 

6. Sluiting.  
Na de sluiting is er onder het genot van een drankje verder gepraat. 
 
 

         
.   


